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Bestyrelsesmøde lørdag d. 30-sep-2023 kl. 10: 30 – 14:30 
 
Sted: Stigsnæs færgehavn, P-pladsen og Hesselhaven 61, Skælskør 
Deltagere: Jette Hallig, Allan Steensen, Lasse Braae, Morten Jensen 
Afbud: Inger Nielsen, Jette Mynster, Nils Kruse 

Mødet startede kombineret med trækobs fra P-pladsen ved Stigsnæs Færgehavn. Der var 
blå himmel og temp. på 16-17oC, men med en frisk vind 11-12 m/s fra SV. På trods af 
vinden var der pænt træk af Musvåge (2-300), samt Røde og en Sort Glente, en del 
Spurvehøge, en enkelt Rørhøg og lidt diverse småfugle. 
Omkring kl. 12:15 gik kørte deltagerne via en kort obs. ved Borreby Mose, til Allan i 
Skælskør, hvor mødet fortsatte efter frokosten.  

 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 
Dirigent: Lasse. Referent: Morten 

 
2. Opfølgninger fra bestyrelsesmødet 15-aug-2023 

- Vandværket ved Tissø.  
Der var enighed om at der bør være andre foreninger (fx DN) med i arbejdet med at få 
etableret et natur-formidlingscenter. Der ser ud være en hel del arbejde med 
istandsættelse af stedet, som vi ikke mener at have hverken forudsætninger eller 
kræfter til at bidrage meget til. Morten vil undersøge om nogle af de lokale ornitologer 
kan tænke sig at blive inddraget i projektet.  
 
- DOF Fyn´s bog om kystfugle.  
Anskaffes fra DOF Fyn i forbindelse med Repræsentantskabsmødet i november. Aktion: 
Morten 
 
- Foredrag v. Kjeld Hansen.  
Hans Skotte Møller arbejder med at få arrangeret et foredrag på Slagelse Bibliotek. 
Arrangementet holdes i samarbejde med DN Slagelse. 
 
- GF 2024 – sted?  
Afventer melding fra Nils Kruse vedr. lokaler i Sportsbyen v. Holbæk. Ellers har vi 
Værkerne i Sorø. 
 
- Rep. Mødet 2024 – turforslag?  
Der er gode muligheder for tur til Borreby Mose eller i omegnen ved Halskov, evt. 
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Lejsø/Lejodde. 
 

3. Nyt fra kassereren 
Allan gav en status på indestående på konti i Nykredit Erhvervsbank og omdelte 
opdateret kassekladde med de økonomiske detaljer. Økonomien er rigtig god. 

 
4. Kommunikationstrategi – herunder hjemmesiden og facebook-

gruppen 
Der var enighed om at der er behov for en indsats for vores >20 Ørneklubmedlemmer. 
Men hvordan finder vi en eller flere medlemmer der vil påtage sig rollen som guide på 
ture eller arrangementer for de helt unge DOF’er.  
I forbindelse med ”den gode økonomi” kan der fx afsættes beløb til at afholde en eller 
flere aktiviteter for denne gruppe. Det gælder om at fastholde så mange som muligt af 
de unge medlemmer. 
 
Og på samme måde mangler vi frivillig hjælp til et aktivitets-/ ekskursionsudvalg og til et 
kommunikationsudvalg. Bestyrelsesmedlemmerne kan ikke drive alle disse vigtige 
opgaver alene. 
 
Morten vil skive et opråb om ”HJÆLP” til alle lokalforeningens medlemmer, hvorved vi 
så håber at nogen vil melde sig til at bidrage til de ovennævnte opgaver. 
 
En opgave der fra tid til anden dukker op, er henvendelser om af holde foredrag om 
fugle i forskelligt andre regi’er end i DOF. Det vil være en kæmpe hjælp hvis der fra 
DOF centralt er udarbejdet standard-præsentationer, som kan hentes og tilrettes til 
formålet, uden at vi selv individuelt skal bruge ret så megen tid på at fremstille 
præsentationerne med relevante billeder og tekst. Emnet bliver taget op på næste 
formandsmøde i repræsentantskabet.  
 

5. Ture og møder H1/2024 
Der skal snart indkaldes til turforslag for 1. halvår 2024. Morten skriver en opfordring til 
de ”sædvanlige” guider og vil desuden opfordre andre potentielle turledere til at melde 
sig, via opslag på hjemmesiden og i facebook-gruppen. 
 

6. Forslag til vedtægtsændringer 
Allan foreslog en ændring vedr. regnskabsaflæggelse og vi diskuterede 
ændring/præcisering af punkterne vedr. valg på generalforsamlingerne. De foreslåede 
ændringer rundsendes. 
 

7.  Evt. 
 I.a.b. 
 

8.  Næste møde 
 
Tirsdag d. 28. november, kl. 18-21:30, på Værkerne i Sorø, lokale 205.  
 


